
Geachte heer/mevrouw, 

De aanleg van telecommunicatievoorzieningen, zoals een glasvezelnetwerk, wordt volgens de 

Nederlandse regelgeving overgelaten aan de markt. 

Het is dus niet zo dat de gemeente hier opdrachtgever van kan zijn, of dit kan afdwingen bij 

marktpartijen als KPN of ZIGGO.De gemeente is reeds enige tijd in onderhandeling met een partij die 

alle adressen binnen de gemeente een aanbieding wil doen voor een glasvezelaansluiting. Dit zou 

inhouden dat in alle straten en wegen binnen de gemeente glasvezel wordt aangelegd en iedereen 

de mogelijkheid krijgt een dergelijke aansluiting af te nemen. Dit netwerk zou de komende 2 a 2,5 

jaar gerealiseerd kunnen worden. Door de veranderde omstandigheden van het afgelopen jaar is de 

manier waarop deze partij haar initiatief zakelijk rond kan krijgen gewijzigd. Daardoor is een andere 

werkwijze gekozen, wat deze aanbieder enige tijd heeft gekost. 

De (beoogd) aannemer van deze partij heeft inmiddels een aanvraag om instemming gedaan 

(graafvergunning) voor de aanleg van een gedeelte van het tracé in de zuidelijke helft van de 

gemeente. Ook is een omgevingsvergunning aangevraagd voor het plaatsen van enkele van de 

benodigde gebouwtjes voor het onderbrengen van ondersteuningsapparatuur van het netwerk. 

De verwachting is dat de benodigde vergunningen Q1 2021 worden verleend. Daarna is het aan deze 
partij om al dan niet te starten met de uitrol van het netwerk. In de planning zoals die nu bekend is, 
is Langeweg een van de eerste kernen die aan de beurt is. 
 
U zult daarover via diverse media van op de hoogte worden gehouden, ofwel via de gebiedstafel. 
 
Mocht u nog vragen hebben, dan hoor ik het graag. 
Met vriendelijke groeten, 

Jeroen de Gans, 

Coördinator Kabels en Leidingen 

Telefoon : 14 0168  

e-mail     : jeroen.de.gans@moerdijk.nl  
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